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Kyrkogårdsnämnden beslutade att nämndens ordförande och 

vice ordförande deltar vid konferensen.  

 

§ 11 Övriga frågor. 

 

Annette Lundquist Larsson frågade förvaltningen om dagsläget för 

utbyggnaden av Bromma Kyrkogård. Karin Söderling informerade 

om pågående dialog med entreprenören SH Bygg och aktuella 

åtgärder under våren för att komma tillrätta med markproblemen. 

Förhoppningen är att delar av de nya gravkvarteren kan tas i bruk 

under hösten. 

 

Magnus Jarnling frågade förvaltningen om vilka remissvar som 

avgetts av andra organisationer kring förslaget om att de 

kommunala huvudmännen skall omfattas av en enhetlig 

begravningsavgift. Mats Larsson svarade att förvaltningen endast 

har kunskap om branschorganisationen SKKF:s svar på remissen 

och redovisade i korthet detta svar för nämnden. 

 


